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Thank you for purchasing of this Deaf Bonce product! Our company is committed to the creation of extremely loud sound 

systems with no loss of quality.

To ensure proper use, please carefully read through this manual before using this product. It is especially important that you 

read and observe caution’s in this manual. Please keep the manual in a safe and accessible place for future reference.





The correct choice of amplifier, its settings, filtering and enclosure largely influence on the lifespan of your audio system. You 

should select an amplifier with a nominal power, not exceeding the nominal power of the speakers. Proper coordination of the 

head unit (HU) with the amplifier will allow to get  clean, undistorted signal applied to the component to prevent overheating and 

voice coil damage. Recommended settings of the amplifier and HU: Volume of HU should not exceed 80%. The amplifier 

sensitivity should be set to 50%.

The recommended filter settings:

The high pass filter HPF (the filter that cuts all frequencies below those set for the filter) should be set to 150-250 Hz 

(24 dB/Oct) or 250-350 Hz (12 dB/Oct)

The low pass filter LPF (the filter that cuts all frequencies above those set for the filter) should be set to 8-10 kHz 

(12 dB/Oct)

Recommended amplifiers: Atom 500.2 Pro, Atom 700.2 Pro, Atom 900.2 Pro, Atom 2.5K Pro, Atom 3.5K Pro.



LPF - 8-10 kHz (12 dB/Oct)
M69SE NEO: HPF - 150-250 Hz (24 dB/Oct)
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Insta l la t ion

Connect ion  o f  termina ls

Ø 163.3 mm / 6.43"
Ø 217.38 mm / 8.56"

Ø 167.5 mm / 6.6"Ø 235.32 mm / 9.27"
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7.BOX  CONTENTS

Each Deaf Bonce product is warranted to be free from defects in materials and workmanship under normal use and service.

The warranty period for the product is 12 (twelve) months from the date on which the product is transferred to the consumer 

(this date shall be deemed to be the date on which the consumer starts using the product).

During the warranty period, defective parts will be repaired or replaced at the discretion of the manufacturer provided that 

there are grounds for doing so under the laws of the consumer's country. The defective product must be returned to the dealer 

from whom it was purchased together with the duly filled out warranty certificate, complete, with original packaging.

Our company shall not be liable for any damage caused by transportation. Our company shall not be liable for any expenses 

or lost profits arising out of or in connection with the use or inability to use the product or any other incidental or indirect costs, 

expenses, or damages incurred by the customer. The warranty is valid in accordance with the laws currently in force. For more 

information, please visit our company website and refer to the warranty card.

The manufacturer reserves the right to change the design and specification of the product without prior notice.

The service life of the product is 12 (twelve) months from the date on which the product is transferred to the consumer (this 

date shall be deemed to be the date on which the consumer starts using the product).

The product or any part (component) of the product must not be used in any way (including, but not limited to use for 

intended or any other purpose, transportation, storage, modification/alteration/improvement/upgrade) after the expiry of the 

service life.

At the end of its service life, the product must be disposed of.

Manufacturer: Ningbo Basshead I&E Trading Co., Ltd  

Made in China

M69SE NEO
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От правильного выбора усилителя, настроек, фильтрации и оформления во многом зависит срок службы Вашей 

акустики. Необходимо выбирать усилитель с номинальной мощностью, не превышающей номинальную мощность 

акустических систем. Правильное согласование головного устройства (ГУ) с усилителем позволит получить чистый, 

неискаженный сигнал, подаваемый на компонент, что предотвратит перегрев и выход из строя звуковой катушки. 

Рекомендуемые настройки усилителя и ГУ: Громкость ГУ не более 80%. Чувствительность усилителя  50%.

Рекомендуемые настройки фильтров:

Фильтр высоких частот HPF (фильтр, который обрезает все частоты ниже частоты установки фильтра) - 150-

250 Гц (24 дБ/Окт) или 250-350 Гц (12 дБ/Окт)

Фильтр низких частот LPF (фильтр, который обрезает все частоты выше частоты установки фильтра) - 8-10 кГц 

(12 дБ/Окт)

Рекомендуемые усилители: Atom 500.2 Pro, Atom 700.2 Pro, Atom 900.2 Pro, Atom 2.5K Pro, Atom 3.5K Pro.



ФНЧ - 8-10 кГц (12 дБ/Окт)
M69SE NEO ФВЧ:  - 150-250 Гц (24 дБ/Окт)

дБ

Указанная чувствительность прямо не связана со звуковым давлением, создаваемым в салоне автомобиля, и 
поэтому не должна использоваться как единственный показатель для сравнения с другими динамиками.
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Монтаж

Подключение  терминалов

Ø 165 мм / 6,5"

Ø 173 мм / 6,81"

Ø 4,2 мм / 0,16"

Ø110 мм / 4,33"

Ø153 мм / 6,02"
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7. КОМПЛЕКТАЦИЯ

Производитель: Ningbo Basshead I&E Trading Co., Ltd  
Произведено в Китае

8. ИНФОРМАЦИЯ О ГАРАНТИЙНОМ СРОКЕ, СЕРВИСНОМ
ОБСЛУЖИВАНИИ И СРОКЕ СЛУЖБЫ

Для каждого продукта Deaf  Bonce гарантируется отсутствие дефектов материалов и изготовления при нормальном 
использовании и обслуживании.

Гарантийный срок на товар составляет 12 (двенадцать) месяцев со дня передачи товара потребителю (с этого дня считается, что 
потребитель приступил к эксплуатации товара).

Пока продукт находится на гарантии, неисправные детали будут отремонтированы или заменены по усмотрению компании-
изготовителя, при наличии к тому оснований, установленных законом страны потребителя. Некачественный товар должен быть 
возвращен дилеру, у которого он был приобретен вместе с правильно заполненным гарантийным сертификатом, в полной 
комплектации, включая заводскую упаковку.

Наша компания не несет никакой ответственности за повреждения вследствие транспортировки. Наша компания не несет 
ответственность за издержки или упущенную выгоду в связи с невозможностью использования продукта, другие случайные или 
косвенные расходы, затраты или ущерб, понесенные заказчиком. Гарантии имеют силу согласно действующего 
законодательства. Для получения дополнительной информации посетите сайт нашей компании и внимательно прочитайте 
гарантийный талон.

 Производитель оставляет за собой право вносить изменения в конструкцию и спецификацию изделия без 
предварительного уведомления.

 Срок службы на товар составляет 12 (двенадцать) месяцев со дня передачи товара потребителю (с этого дня считается, что 
потребитель приступил к эксплуатации товара).

 Эксплуатация (в том числе, но не ограничиваясь: использование, как по прямому назначению, так и по любому иному, 
транспортировка, хранение, изменение/преобразование/модернизирование) товара, равно любой его части (элемента), по 
истечении срока службы не допускается.

По истечении срока службы товар подлежит утилизации.

1. СЧ -динамик - 2 шт.

2. Руководство пользователя - 1 шт.

3. Гарантийный талон - 1 шт.
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